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I. UVODNI DIO

Zakonom o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi, utvrđeno je da općinski 
načelnik obavlja izvršne poslove lokalne samouprave, priprema prijedloge općih akata, 
provodi ili osigurava provođenje općih akata predstavničkog tijela, usmjerava djelovanje 
upravnih tijela jedinice lokalne samouprave u obavljanju poslova iz njihovoga 
samoupravnog djelokruga, te nadzire njihov rad, upravlja i raspolaže nekretninama i 
pokretninama u vlasništvu jedinice lokalne samouprave, kao i njezinim prihodima i 
rashodima, u skladu sa zakonom i statutom, te obavlja i druge poslove utvrđene statutom.

U izvještajnom razdoblju općinski načelnik Općine Orebić, u okviru svog 
djelokruga, obavljao je izvršne poslove iz samoupravnog djelokruga općine koji su mu 
povjereni zakonom, utvrđivao je prijedloge općih akata koje donosi Općinsko vijeće, 
davao mišljenje o prijedlozima odluka i drugih akata, provodio i osiguravao provođenje 
općih akata općinskog vijeća, prostornih i urbanističkih planova te drugih akata 
Općinskog vijeća, upravljao nekretninama i pokretninama u vlasništvu Općine kao i 
prihodima i rashodima Općine, utvrdio izvješće o polugodišnjem izvršenju proračuna za 
2014. godinu, usmjeravao djelovanje Jedinstvenog upravnog odjela Općine u obavljanju 
poslova iz samoupravnog djelokruga Općine, nadzirao njihov rad, te obavljao i druge 
poslove u skladu sa zakonom, statutom Općine i aktima Vijeća.



Provedbu navedenih zadaća, općinski načelnik je ostvarivao i na brojnim 
sastancima i konzultacijama, radnim dogovorima, kroz djelovanje radnih tijela, kroz 
aktivnosti Ureda načelnika, kao i kroz rad Jedinstvenog upravnog odjela Općine.

II. DJELOVANJE OPĆINSKOG NAČELNIKA

U izvještajnom razdoblju održano je niz sastanaka na kojima su razmatrani 
prijedlozi i donijeti zaključci kojima su rješavana pitanja iz nadležnosti općinskog 
načelnika. Sukladno ovlaštenjima iz Statuta, Općinskom vijeću podnošeni su prijedlozi 
izmjena i nadopuna proračuna za 2014. godinu, prijedlog proračuna za 2015 godinu,  te je 
također donesen niz odluka i prijedloga iz područja  komunalnih djelatnosti, 
poljoprivrede, gospodarstva, kulture i sporta. 

Tijekom proračunske godine nastavio sam sa intenzivnim sastancima i 
razgovorima sa gospodarstvenicima, udrugama i stanovništvom, koje i dalje primam 
svakodnevno a dogovorno svake srijede kroz institut uredovnog dana i koje mi se u 
izvještajnom razdoblju nastavilo obraćati radi rješenja svojih problema, od komunalnih, 
prostornih do socijalnih, kulturnih, sportskih, gospodarskih i ostalih. U ovom 
izvještajnom razdoblju obavio sam nekoliko sastanaka sa svim značajnijim 
gospodarstvenicima naše Općine te sa ostalim potencijalnim investitorima koji su iskazali 
interes za poslovnim ulaganjima na našem području. 

Posebno intezivno nastavljeni su moji sastanci u svojstvu i funkciji predsjednika 
skupštine s Nadzornim odborom KTD Bilan koji je poslovni subjekt u vlasništvu jedinice 
lokalne samouprave i o kojem umnogome ovisi organizacija komunalnog uređenja 
Općine kao i bitnost ispravnog funkcioniranja svih registriranih djelatnosti društva te 
brige o radnicima istog i to posebice po pitanju završetka postupka konačne podjele 
poduzeća koja je od trenutka donošenja odluka na općinskom vijeću zahtjevala složenu 
koordinaciju brojnih sudionika do konačne registracije poduzeća za obavljanje djelatnosti 
javne vodoopskrbe i odvodnje pri trgovačkom sudu u Dubrovniku, konačna podjela 
poduzeća završena je početkom prosinca 2014 godine i od tada egzistiraju dva poduzeća 
"VIO Orebić" doo i "KTD Bilan" doo. U suradnji sa komunalnim drušvom "Bilan" 
proveden je veliki broj akcija i intervencija po pitanjima   osiguravanja nesmetanog toka 
turističke sezone i održavanja javnih površina od plaža do ulica i zelenila. 

           U svojstv predsjednika skupštine društva sudjelovao kao predstavnik društva u 
javnoj licitaciji pri kupnji MB "Tamaris" i "Lovor". Na javnoj dražbi izlicitirana je cijena 
od 2.550.000,oo Kn. Izvršena je doregistracija djelatnosti društva za priobalni linijski 
promet. Također je izvršena doregistracija djelatnosti društva za  prijevoz komunalnog 
otpada.

Sukladno ugovoru s Fondom za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost  završena 
zamjena rasvjetnih tijela novim energetski učinkovitijim sustavima sa manjim 
svjetlosnim zagađenjem u iznosu većem od 400.000,00kn.

 Puštena u rad dionica javne rasvjete u Vignju predio Basina. Za napomenuti je da 
dobrom organizacijom rada na zadatku javne rasvjete je otklonjeno ili dopunjeno ¾ 
pozbatih problema i primjedbi. Podignut je i pušten u pogon niz manjih zadataka po 
pitanju javne rasvjete. Bitno je za naglasiti da optimizacijom i modernizacijom 



komponenti javne rasvjete su smanjeni troškovi energije i do 25%. Učinak će biti i veći 
kada se provede postupak javne nabava za energiju za što je već djelatnik općine proveo i 
edukaciju.

Uređen je Pomorski muzej u smislu vizualnog identiteta i označavanja vanjskog dijela a 
za unapređenje unutarnjeg postava u stradnju sa kustosicom traje suradnja više subjekata.

Odobrena i dobivena su sredstva u iznosu od 400.000,00kn za izradu projetne 
dokumentacije za revitalizaciju pelješke župe za odmorišta za mlade, kuću vina, kuću 
maslina i pripadajuću infrastrukturu. Ukupna vrijednost projekta iznosi 8.0 mil. Kuna. 
Provedena javna nabava po pitanju izrade dokumentacije za navedeni projek, za očekivati 
je da če glavni projekt biti gotov kroz travanj 2015 god.

Održan je sastanak sa članovima uprave HEP-a s tematikom njihovih investicijskih 
planova sa 2014. i 2015. godinu. U 2014. godini predmet plana će biti ispoštovan a 
najbitniji njegov dio čini trafostanica "Dubravica" i spojna infrastrukura koja će riješiti 
problem sadašnje i buduće gospodarske zone a za 2015. godinu u plan je uvrštena 
trafostanica "Centar" te 2,5km niskonaponske mreže.

Donesena je odluka o kupnji dodatne tri autobusne nadstrešnice za školsku djecu u 
Orebiću, Vignju i Kućištu (Perni) jer je nužno dodatno podići sigurnost školske djece i 
zaštititi ih od vremena dok se škola nalazi na alternativnoj lokaciji a do izgradnje nove.

Postavljena su dva nova klimatizacijska uređaja na zgradu dječjeg vrtića u vrijednosti od 
25.000,00kn poradi omogućavanja normalnog rada s djecom na posljednjem katu objekta. 
Također donesena je odluka o financiranju rada psihologa u dječijem vrtiću.

U ime Hrvatske čitaonice Oskorušno uplaćeno je 25.000,00 Kn na osnov legalizacije 
objekta.

Radovi na dogradnji i proširenju groblja sv. Juraj su u završnoj fazi izrade te uskoro se na 
ponudu nalaze 24 dodatna grobne mjesta. Provedeni su postupci otkupa okolnog 
zemljišta te se u vlasništvu općine nalazi 2200m2 koje će biti u skladu s odlukom o 
grobljima i projektom namjenjeno za nedostajuću grobnu infrastrukturu.

U svrhu podizanja turističke ponude s ministarstvom turizma potpisan je ugovor vrijedan 
60.000,00kn za opremanje plaže Trstenica u Orebiću i plaže Ponta u Vignju 
informatičkom infrastrukturom u vidu HOT-SPOTova.

U suradnji sa DVD Orebić proveden je zadatak uređenja živica i čišćenja ulica u Orebiću 
u pogledu prohodnosti. Također sa DVD Orebićem uređen je put Bilopolje – Žukovac. 
Plaćen popravak vozila UNIMAG s ciljem zadržavanja protupožarne sptemnosti.

Kao predsjednik skupštine turističke zajednice Općine Orebić sudjelovao sam u 
radu turističkog vijeća.  

Redovito sam sudjelovao i na svim sastancima koje je sazivao župan Dubrovačko 
neretvanske županije na kojima je najviše bilo riječi o strateškim projektima planiranja 
prostora, rješavanju prometnih pitanja u zajedničkom interesu, te projektima vezanim uz 



upravljane pomorskim dobrom kao i brojnim sastancima o načinima podizanja 
konkutentnosti u turističkom i gospodarskom smislu kako naše tako i ostalih općina u 
županiji. Također sam održao čitav niz sastanaka sa Hrvatskim cestama  ispostava 
Dubrovnik i Split. Rezultat navedenog je radni sastanak u uredu Načelnika s tematikom 
zaobilaznice Orebića s direktorom direktorom Hrvatskih cesta ispostava Split, 
izrađivačima projektne dokumentacije i svih predstavnicima infratrukturnih poduzeća 
gdje je predstavljena konačna verzija trase.

–  koordinacija svih stranaka u postupku izgradnje zaobilaznice Orebića održana je 
17. srpnja u uredu načelnika u sastavu HC Zagreb, HC Split, HEP,  T-com, IGH 
projektant trase, KTD Bilan, NPKL i predstavnika općine Orebić. Na koordinaciji 
su utvrđene sljedeće čineninjenice:

– Ugovoreni su poslovi za izradu idejnih i glavnih projekata nužnih za 
ishođenje lokacijke i građevinske dozvole.

– Idejni projekat je završnoj fazi
– Rok za izradu i ishodovanje ostalog navedenog je mjesec svibanj 2015. 

godine
– definiran je načelni koridor, trasa, križanja, prijelazi i prolazi
– izrada parcelacionog elaborata za ishodenje dozvola i potreba potvrde 

istog
– potvrđena je nužnost ažurne koordinacije svih stanaka po pitanju 

infrastrukurnih planova kao i revizija te dostava projektantu postojeće 
komunalne infrastrukture odnosno izgradnja nove i izmještanje trenutne 
(napomena: po izgradnji HC neće dopuštati prekopavanja trase u 
narednih 7 godina)

– geodezija i istražni radovi na terenu provođenjem bušenja tla na 11 
ispitnih točaka

– osnovni prepoznati problem moglo bi predstavljai prikupljanje posebnih 
uvjeta za ishođenje dozvola

– projekt je definiran u dvije faze izgradnje i to prva faza od dionice 
benzinske crpke do odvojka (uključno odvojak) za cestu d-414 na 
području križanja Orebić-Lovište-trenutno trajektno pristanište što 
predstavlja prometnu cjelinu s obvezom povezivanja trase sa 
pristaništem (ukupne duljine 2200m) te druge faze od navedenog do 
budućeg trajektnog pristaništa u Perni (ukupne duljine 4400m)

– Iskazana je molba HC i Izraditelja projekta za pomoć općine u 
koordinaciji sa katastrom

-Donesen je sljedeći zaključak:
Svi sudionici sastanka dužni su u roku od 30 dana dostaviti na traženje projektanta 

i HC trenutna stanja njihove infrastrukture i buduće planove a koji su nalaze u zaštitnom 
koridoru ceste. Općina Orebić ima primjedbu na prijedlog trase i to samo u smislu 
potrebe da uz ostale objekte na trasi se ista dopuni sa još jednim desnim skretačem iz 
ulice A. Starčevića te primjedbu po pitanju nogostupa koji treba rješavati u smjeru da isti 
bude implementiran na čitavoj južnoj dionici trase prve faze znači i na odvojku 
zaobilaznice prema moru  i o tome se planira u roku pismeno očitovati te ugraditi ove 
zahtjeve u projektnu dokumentaciju svih razina.

Zaobilaznica Orebića kao osnovni dugoročni i strateški prometni objekt došao je 
do faze u kojoj su vidljivi rokovi i dinamički planovi nezine finalizacije. Neupitna je 
vrijednost ovog projektnog zadatka za čitavo naselje Orebić kao i svih onih kojim je ista 



u interesu. Koridor trase zaobilaznice je definiran višegodišnjim radom i potvrđen 
studijom utjecaja na okoliš te je podložan samo korektivnim postupcima niske razine. 
Općina Orebić spremna je na potpunu koordinaciju i suradnju sa svim razinama ovog 
projekta za interes općine i svih njenih mještana znajući da će izgradnjom iste biti 
podignuta kvaliteta života po svim aspektima. Na cijelom koridoru trase završena su 
geotehnička istraživanja i geopozicioniranje trase.

Po drugom javnom pozivu u ukupnoj vrijednosti od 372.000 kn ukupno je izrađeno i 
asfaltitano 2050 m2, što predstavlja 685 metara dužnih prometnice 3 metra.

Završena je izrada projektne dokumentacije za izradu križanja "Kriva dolina" i isto 
će  biti  rakonstruirano  zajedno  sa  radovima  na  državnoj  cesti  D-415,  izrađena  je 
dokumentacija za nogostup kroz naselje Orebić na dionici od tržnice u smjeru zapada do 
potoka  "Brguljica".  Za  ovu  mikrolokaciju  potoka  izrađen  je  i  novi  projekt  odvodnje 
oborinskih voda. U izradi je projektna dokumentacije nogostupa u TZ "Hoteli Orebić" uz 
županijsku cestu Orebić-Lovište

Poradi bolje kontrole i protočnosti prometa općina Orebić financirala je četiri pripadnika 
prometne mladeži koja su obučena od strame prometne policije i su raspoređeni na tri 
prepoznate prometne točke na kojima se stvaraju zastoji i to na punktu kod ljekarne, na 
poziciji kod OTP banke i na parkiralištu na Obali Franje Tuđmana prema rasporedu rada 
u jednoj ili dvije smjene s obzirom na potrebu.

U sklopu uređenja tržnice i ribarnice napravljenja je preraspodjela prostora i donji dio 
tržnice je u cijelosti pravilno označen, propisno osvijetljen te dodijeljen u parkirne svrhe 
jer kalkulacija je pokazala da je  prihod od njama parkirališta umnogome veći nego da se 
prostor nastavio koristiti kao do sada.

Potpisan je ugovor s NPKL-om o sanaciji kolnika oštećenog prilikom postavljanja 
vodovoda na području općine Orebić u ukupnom iznosu od 166.000,00 kuna, koji je u 
cjelosti realiziran

Završeno cca 70 % uređenja prometnice između sela Karmen i sela Gurići

Konstanta je komunikacija s Ministarstvom regionalnog razvoja i fondova 
Europske unije po pitanju izgradnje osnovne škole u Orebiću koja je rezultirala 
kvalitetnim provođenjem dinamičko financjskog plana izgradnje osnovne škole i školske 
dvorane Orebić.

Projekt izgradnje i dogradnje škole Orebić s pripadajućom školskom športskom 
dvoranom operativno napreduje po dinamičkom planu izgradnje te ste se sve dostavljene  
građevinske situacije redovito finaciraju u skladu s Ugovorima Ministarstva po programu 
EIB, programu CEB-a, Županije i Općine Orebić. Važno je za napomenuti da općina 
Orebić je za 2014. godinu ispregovarala financiranje modelom pojačanog plaćanja svih 
ostalih sudionika te je proračun općine za 2014. bio operećen minimalnim iznosima 
isplata prema izvođaču.



U protokolu je također brojna korespodencija sa Fondom za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost u svezi podrške našim komunalnim projektima od modela 
odvojenog prikupljanja otpada kao i izgradnje reciklažnog dvorišta do projekata 
podizanja energetske učinkovitosti. Temeljem zahtjeva i potreba općine Trpanj i Janjina 
da se pridruže projektu izgradnje reciklažnog dvorišta na području općine Orebić s istima 
je potpisan Sporazum kojim se ove dvije općine pridružuju općini Orebić u zajedničkom 
nastupu konačne realizacije zakonske obveze oporabe sirovina. Odobrena su sredstva od 
strane Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost o 100 %-nom finnanciranju 
projektne dokumentacije reciklažnog dvorišta u GZ "Podvlaštica.Odnos finaciranja Fonda 
i općina iznosi 80%:20%. Bitno je za napomenuti da su inspekcije ministarstva zaštite 
okoliša, u skaldu sa Zakonom, provele nadzor nad svim jedinicama lokalne samouprave u 
našoj županiji po pitanju recikliranja otpada te ustvrdile da je općina Orebić jedna od 
rijetkih koja ima visok stupanj gotovosti postpaka i planova.

Završen postupak javne nabave  1000 žutih kanti i 15 zelenih otoka po čijoj provedbi 
potpisan ugovor sa najpovoljnijim ponuđačem tvrtkom "Gradatin" u iznosu od 
217.000,oo  Kn. Nabava se provodi u suradnji sa Fondom za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost po paritetu Fond 60 % općina Orebić 40% 

Prisustvovao sam, po pozivu sjednicama Gradskih i Općinskih vijeća susjednih 
gradova i općina, kao i raznim koordinacijama i susretima sa čelnicima gradova i općina 
naše Županije. Općina Orebić je i članica LAG-a 5, te aktivno pratim i sudjelujem u 
okviru svojih ovlasti u radu ove institucije.

Kvalitetnu suradnju imam i s ostalim ustanovama i institucijama, a posebno bih 
istaknuo suradnju sa novim vlasnicima hotela Grand, Bellevue i Orsan s kojima Općina 
Orebić ima redovite sastanke koji rezultiraju konstruktivnim prijedlozima u smislu 
poboljšanja suradnje na području podizanja razine kvalitete turustičkih usluga, 
produljenja sezone, suradnje na pripremi zajedničkih projekata plaže Trstenica i Trga 
Mimbelli s posebnim naglaskom kako je lokalna uprava zainteresirana za partnerski 
odnos upravljanja nekretninama. Na Fond za turizam upućena su pisma namjere o 
zajedničkom rješavanju ozbiljnih prije spomenutih projektnih zadataka uređenja plaže 
Trstenica i trga Mimbelli.

U suradnji sa županom DNŽ Gos. Nikolom Dobroslavićem i Zavodom za hitnu 
medicinu DNŽ riješena cjelodnevna pokrivenost Hitnom medicinskom skrbi u 
zdravstvenoj stanici Orebić, što se služneno vodi kao nadstandard medicinske skrbi. Za 
takav oblik medicinske skrbi općina Orebić izdvojiti će u 2015 giod. 150.000,oo Kn. 
Postignuto rješenje ne znači da općina Orebić odustaje od ustrojem predviđenog T1 tima 
hitne medicinske skrbi.  

Posebnu pažnju posvećivao sam u ovom periodu civilnom društvu te sam ostvario 
kvalitetnu suradnju sa udrugama koje djeluju u našoj Općini i u prostorijama Općine 
primio sam brojne predstavnike ali i goste naših udruga koje predstavljaju okosnicu kako 
kulturno-društvenog tako i sportskog života na našoj općini.

U izvještajnom razdoblju nadzirao sam poslove izvršavanja proračuna, izradu 
propisanih izvješća u svezi s izvršenjem proračuna, nadzirao sam  vođenje računovodstva 
proračuna, vođenje propisanih poslovnih knjiga, brinuo o prikupljanju prihoda koji 
pripadaju Općini Orebić kao i  druge  poslove i aktivnosti vezane za financijsko 
poslovanje Općine Orebić. Također je provedena dodatna konsolidacija financijskog 



poslovanja Općine  te su dodatno sanirane i financijske obveze te je saldo obaveza prema 
partnerima na dan 31. prosinca 2014. iznosio 745.000,oo Kn. Ukupni prihodi Općine 
Orebić iznosili su na taj datum 16.590.278,19 Kn dok su rashodi na 31. prosinca iznosili 
14.870.353,91 kuna, što predstavlja suficit od 1.719.924,28 Kn. Stanje računa na 
posljedni dan prosinca iznosilo je 2.285.471,19 Kn a ukupna likvidnost po poslovnom 
računu iznosila je 3.785.471,19 Kn. Stanje računa za posebne namjene otvorenog kod 
Hrvatske banke za obnovu i razvoj iznosilo je 1,70 mi. Kuna. Dana sa negativnim 
stanjem na računu i dana proteklim u blokadi računa za izvještajni period nije bilo.

Sva  financiranja  bilo  operativna  bilo  proračunskih  korisnika  kao  i  pokrivanja 
troškova iz prethodnih obračunskih razdoblja provode se redovito. 

Vrlo bitno smatram za reći da je knjiga imovine općine Orebić po katastarskim 
općinama i mjesnim odborima bilo da se tiče vlasništva ili posjedništva u konačnoj fazi 
gotovosti te će se dostaviti kao činjenični materijal vijećnicima Općinskog vijeća. 

Javnost  rada  jedninice  lokalne  samuprave  osigurana  je  objavom  svih  akata  u 
Službenom glasniku Općine Orebić kao i na web stranici Općine Orebić  www.orebic.hr. 
na oglasnoj ploči Općine Orebić , na sjednicama  Općinskog vijeća Općine Orebić koje 
su prenošene uživo te u neposrednoj komunikaciji  sa građanima. Za naglasiti  je bitan 
vidljiv  pomak  u  javnosti  i  transparentnosti  rada  kako  ureda  načelnika  tako  i  rada 
Općinskog vijeća.

         Iz djelokruga rada po tematici prostorno planske dokumentacije u postupcima je 
više planskih zadataka s razčičitim stanjem i stupnjem gotovosti a radi se o: UPU TZ 
Dubravica istok, UPU TZ Hoteli, UPU TZ Bili Dvori, UPU GZ Podvlaštica, UPU TZ 
Liberan, kao i ciljanje izmjene PP i sama priprema programskog izvješća i odluke o izradi 
izmjena i dopuna prostornog plana.

U programu školstva nastojalo se doprinijeti što kvalitetnijem osnovno školskom 
obrazovanju iako općina nije vlasnik odnosno osnivač osnovne škole. Svi proračunski 
zahtjevi ostalih škola na području općine Orebić kao i njihovi projekti dobili su 
financijsku i upravnu podršku.

Donesena je odluka o nabavci i financiranju kompleta udžbenika za sve polaznike prvih 
razreda na svim školama u općini Orebić. Navedena odluka nije uticala na večć postojeći 
pravilnik o nabavci i financiranju školskih udžbenika.

Potpisan ugovor između DNŽ, OŠ "Orebić" i općine Orebić o sufinanciranju dva 
djelatnika kao asistente u nastavi za rad sa djecom sa posebnim potrebama.

Osnivači smo predškolske ustanove koja se kao proračunski korisnik  financira u 
visini od 1,956 mil. kuna iz općinskog proračuna. Takoder u objekte, kako osnovne tako i 
popratne, ulažu se značajnija sredstva a sve u cilju pružanja što kvalitetnije usluge 
predškolskoj djeci. Na posljednjem katu objekta klimatizacijski sustav zbog 
nemogućnosti održavanja zamijenjen je u cijelosti. Prihvaćen je također i prijedlog 
zapošljavanja psihologa u predškoskoj ustanovi DV Orebić.  U suradnji sa udrugom 
"Moje sunce" isfinancirana dva djelatnika za rad sa djecom sa posebnim potrebama.

http://www.orebic.hr/


Nastavkom i financijskom podrškom u provođenju programa javnih potreba u 
sportu osiguravaju se djeci, mladima i ostalim stanovnicima Općine preduvjeti za 
bavljenje tjelesnim aktivnostima, postizanje sportskih rezultata kao i poticanje i 
promicanje sporta kao zdravog načina života. Tako se podupire rad sportskih klubova i 
drugih sportskih institucija kroz sufinanciranje njihovog redovnog rada.

Program javnih potreba socijalne skrbi realiziran je u izvještajnom razdoblju 
programom pomoći koji obuhvaća  pravo na stalnu pomoć socijalno ugroženim i 
nemoćnim osobama, pravo na jednokratnu pomoć rodiljama, pravo na jednokratnu 
pomoć prema obrazloženim zahtjevima građana, pomoći za troškove boravka djece u 
vrtiću, pomoći za troškove ogrijeva,  pomoći za podmirenje troškova stanovanja i 
energije, pravo na pomoć pogrebnih troškova i ostalo. Općina Orebić financira sukladno 
zaključku i prijevoz na odredišnja mjesta školovanja djeci sa boravkom na adresi u općini 
Orebić.

Načelnik općine sudjelovao je po pozivima na svim sastancima DVD-a koji 
djeluju na području općine na kojima se upoznao sa svim relevantnim podacima koji se 
tiču vatrogasne problematike. Redovno je financiran rad dobrovoljnih vatrogasnih 
društava prema Zakonu o vatrogastvu, kojim se osigurava kvalitetnije provođenje ovoga 
programa na području naše općine. Osigurana su i dodatna sredstva za ulaganja u 
organizacijsko i administrativno podizanje kvalitete vatrogasne zaštite te je izrađen plan 
procjene ugroženosti na razini Pelješca s ciljem ustroja Javne vatrogasne postrojbe. 
Formirana je nova ispostava DVD-a Orebić u Lovištu te nabavljena oprema i vozilo. 
Također je u suradnji sa DVD Orebić proveden zadatak uređenja živica i čišćenja ulica u 
Orebiću u pogledu prohodnosti. S obzirom na nepovoljnje klimatske uvjete tokom cijelog 
polugodišta posebno naglašavam spremnost i upućujem zahvalu svim dobrovoljnim 
vatrogasnim društvima koje djeluju na području naše općine.

III. ZAKLJUČAK

Podneseno Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Orebić za razdoblje  
lipanj-prosinac  2014. godine sadrži prikaz poslova i zadataka iz nadležnosti Načelnika 
kao izvršnog tijela općine Orebić, a samim time i ispunjavanje želja i interesa svih 
građana.

Općinski načelnik uz stručnu, administrativnu i tehničku potporu službi u Općini 
Orebić te u suradnji sa svojim zamjenikom, a u okviru financijskih mogućnosti planiranih 
Proračunom, nastojao je u izvještajnom razdoblju obavljati poslove iz svoje nadležnosti 
na način koji će osigurati uvjete za što kvalitetnije zadovoljavanje lokalnih potreba 
mještana općine Orebić te je stoga u duhu dobrog gospodara pokušao odgovorno i 
kvalitetno ispuniti svoju obvezu vođenja izvršnih poslova općine Orebić kao jedinice 
lokalne samouprave u drugoj polovici 2014. godine.

S poštovanjem,

Načelnik
Tomislav Ančić v.r.



REPUBLIKA HRVATSKA
Dubrovačko-neretvanska županija
OPĆINA OREBIĆ
Općinski načelnik

Stanje na dan 31. prosinca 2014. godine:

• kunski poslovni račun Općine Orebić: 2.285.471,19 kn

• ukupna likvidnost po poslovnom računu: 3.785.471,19 kn

• dani protekli sa negativnim stanjem po računu: 0 dana

• dani protekli u blokadi po računu: 0 dana

• ukupan potražni promet po poslovnom računu: 16.590.278,19 
kn

• ukupan dugovni promet po poslovnom računu: 14.870.353,91 
kn

razlika: 1.719.924,28 kn

• devizni poslovni račun Općine Orebić: 598,95 €

• račun za financiranje Kapelice u naselju Viganj: 90.972,58 kn

• račun za financiranje Kapelice u naselju Lovište: 12.100,58 kn

• račun za posebne namjene (depo. kod HBOR-a): 1.700.000,00 kn

• stanje financijskih obveza Općine Orebić: 745.000,00 kn

Načelnik:
Tomislav Ančić
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